
Spotkanie w Centrum Diagnostyki i Terapii
Onkologicznej w Tomaszowie Mazowieckim

Spotkanie było nie tylko okazją do złożenia świątecznych życzeń, ale też - dla tych, którzy placówkę odwiedzili
po raz pierwszy - do zobaczenia oddziału szpitalnego oraz pracowni akceleratorów. Wśród samorządowców
byli m.in. Wicestarosta Powiatu Tomaszowskiego oraz wójtowie ościennych gmin.

Podkreślić należy, że Nu-Med Centrum Diagnostyki i Terapii Onkologicznej w Tomaszowie Mazowieckim jest
odpowiedzią na pilną potrzebę leczenia nowotworów u pacjentów z województw łódzkiego i mazowieckiego.
To te dwa regiony Polski wskazywane są jako obszar najczęstszego występowania zachorowań na raka. 

Centrum swoją działalność medyczną rozpoczęło 7 stycznia 2015 r.,  udzielając pacjentom porad, konsultacji
oraz leczenia szpitalnego, w zakresie chemio i radioterapii. Na dzień dzisiejszy ośrodek prowadzi działalność
medyczną nie posiadając  kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia. Starania o kontraktowanie usług
medycznych z NFZ, Centrum podjęło już w 2013 roku, jeszcze na etapie planowania inwestycji w Tomaszowie
Mazowieckim.  Ustawowo zdecydowano o wstrzymaniu kontraktowania usług onkologicznych na 2015 r.,
przedłużając aneksami umowy z dotychczasowymi placówkami.

Na  kilka  dni  przed  Świętami  Wielkanocnymi  Wójt  Michał  Franas  uczestniczył  na
zaproszenie dyrekcji Nu-Med Centrum Diagnostyki i Terapii Onkologicznej w Tomaszowie
Mazowieckim w spotkaniu mającym na celu zapoznanie samorządowców z nowo powstałą
placówką medyczną.

Spotkanie było nie tylko okazją do złożenia świątecznych życzeń, ale też - dla tych, którzy
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